



---

Dibinātājs un izdevējs: SIA „Baltijas Starptautiskā akadēmija”  
Reģistrācijas Nr.4000310180, Lomonosova iela 4, Rīga, Latvijas Republika, LV-1019

---

## **SATURS**

<b>Nikolajs Sambor</b>	Administratīvo sankciju un kriminālsodu veidi kā pamats administratīvo pārkāpumu pārkvalificēšanai par kriminālpārkāpumiem .....	4
<b>Rifats Juldoševs</b>	Tadžikistānas Republikas kriminālprocesuālās likumdošanas stabilitāte .....	15
<b>Vladimirs Žilkins</b>	Eiropas Cilvēktiesību tiesas precedenti un nevainības prezumpcijas realizācija tiesvedības procesā Somijā .....	23
<b>Aleksandrs Galuškins</b>	Pie jautājuma par Dienvidamerikas Nāciju Savienības izveidošanu (UNASUR) un Ģenerālā sekretāra darbu .....	36
<b>Mihails Gončarovs</b>	Daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas pārvaldīšana: dzīvokļa īpašnieka tiesības un pienākumi .....	43
<b>Saule Murat</b>	Juridisko konfliktu un kolīziju risināšanas problemātiskie aspekti īpašumu tiesību aizstāvēšanas kontekstā pēc Kazahstānas Republikas likumdošanas .....	55
<b>Irina Cvetkova</b>	Galvinieka atbildības civiltiesiskie aspekti .....	70
<b>Una Mūrmane-Medne</b>	Patērētāju tiesību aizsardzības centra kompetence lēmumu pieņemšanā, Negodīgas komercprakses aizlieguma likuma kontekstā .....	76
<b>Aleksandrs Baikovs</b>	Recenzija par V.A. Bagirova monogrāfiju “Krievijas valsts likumdošanas aktu par vecticībniekiem periodizācija (1667-1918)” .....	90

---

Šajā numurā publicēti raksti no starptautiskajām zinātniski praktiskajām konferencēm  
“Sabiedrība. Cilvēks. Drošība - 2015” un „Zinātne. Tiesības. Stabilitāte – 2015”.  
Organizators: Baltijas Starptautiskā akadēmija

---

Visi raksti ir recenzēti. Recenzijas ir pieejamas žurnāla redakcijā.  
Autoru viedoklis var nesakrist ar redakcijas viedokli.  
Par faktu pareizību atbild rakstu autori.

---

Žurnālā ievietoto rakstu pārpublicēšana iespējama tikai ar redakcijas atļauju.  
Citēšanas gadījumā atsauce uz „Baltijas Juridisko žurnālu” ir obligāta.

---



## **CONTENTS**

<b>Nikolai Sambor</b>	Types of administrative penalties and criminal penalties, as a basis for classification of administrative offenses and misdemeanors .....	4
<b>Rifat Yuldoshev</b>	The stability of Criminal Procedure Legislation of the Republic of Tajikistan .....	15
<b>Vladimir Jilkin</b>	The case-law of the European Court of Human Rights and implementation of the presumption of innocence in the legal proceedings in Finland .....	23
<b>Alexander Galushkin</b>	The Question of the Union of South American Nations (USAN) Creation and the Secretary General Work .....	36
<b>Mihail Goncharov</b>	Management of a residential house: the rights and duties of the apartment owners .....	43
<b>Saule Murat</b>	Problematic aspects of the resolution of legal collisions and conflicts in the context of protection of property rights under the laws of the Republic of Kazakhstan .....	55
<b>Irina Cvetkova</b>	The civil aspects of guarantor's responsibility .....	70
<b>Una Murmane-Medne</b>	The Competence of the Consumer Rights Protection Centre in Making Decisions in the Context of Unfair Commercial Practice Prohibition Law .....	76
<b>Alexander Baykov</b>	Review of the monograph by V.A. Bagirov “Periodization of legislative acts of the Russian state on the Old Believers (1667 - 1918)” .....	90

---

**The present issue of the journal presents the report of the International Scientific and Practical Conferences  
“Society. Human. Safety – 2015” & “Science. Law. Stability - 2015”  
The host organization: Baltic International Academy**

---

All articles are peer reviewed. Reviews are available in the journal.  
The point of views of the authors may not coincide with the views and opinions of the editorial board.  
For the accuracy of facts and information the responsibility lies with the authors.

---

Reproduction of any materials is permitted only after prior consultation with the editors.  
In the case of citation, a reference to the “Baltic Journal of Law” is required.

---



## СОДЕРЖАНИЕ

<b>Николай Самбор</b>	Виды административных взысканий и уголовных наказаний, как основания для отнесения административных правонарушений к уголовным проступкам .....	4
<b>Рифат Юлдошев</b>	Стабильность уголовно-процессуального законодательства Республики Таджикистан .....	15
<b>Владимир Жилкин</b>	Прецеденты Европейского суда по правам человека и реализация принципа презумпции невиновности в судопроизводстве Финляндии .....	23
<b>Александр Галушкин</b>	К вопросу о создании Союза южноамериканских наций (УНАСУР) и работе Генерального Секретаря .....	36
<b>Михаил Гончаров</b>	Управление жилым многоквартирным домом: права и обязанности собственника квартиры .....	43
<b>Сауле Мурат</b>	Проблемные аспекты разрешения юридических коллизий и конфликтов в контексте защиты права собственности по законодательству Республики Казахстан .....	55
<b>Ирина Цветкова</b>	Гражданско-правовые аспекты ответственности поручителя .....	70
<b>Уна Мурмане-Медне</b>	Компетенция Центра защиты прав потребителей в принятии решений, в контексте Закона о запрете на нечестную коммерческую практику .....	76
<b>Александр Байков</b>	Рецензия на монографию В.А. Багирова «Периодизация законодательных актов Российского государства о старообрядцах (1667 - 1918)» .....	90

В настоящем выпуске опубликована часть материалов международных научно-практических конференций «Общество. Человек. Безопасность - 2015» и «Наука. Право. Стабильность – 2015».  
Организатор: Балтийская Международная академия.

Все статьи рецензированы. Рецензии доступны в редакции журнала.  
Точка зрения авторов может не совпадать с точкой зрения редакционной коллегии.  
За достоверность фактов и информации ответственность несут авторы.

Перепечатка материалов допускается только по согласованию с редакцией.  
В случае цитирования, ссылка на «Балтийский юридический» журнал обязательна.